
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde, d.  19/1 2022 kl. 18:00 – 20:30 
Kjellerup 

 

Der er spisning fra kl. 18:00-18:30.  

Deltagere: 

Anders Ahrenfeldt, Britt Foged, Lars Skjoldan, Marianne Kristensen, Mie Riis, Nikolaj 

Majbækgaard, Dorte Vestergaard Christensen, Marit Hughes, Michael Ørbæk Langballe, Kewin 

Hvidt Larsen 

Elevrepræsentanter: Amalie Riis og Marie Tind Ahrenfeldt 

 

 

Mødeleder: Anders Ahrenfeldt 

Referent: Hans Plougmann Lajgaard 

 

Afbud:  

Jan Axelsen og Vibeke Mikkelsen 

Dato for skolebestyrelsesmøder 
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18:30 1. Generel orientering 

Formål Orienteringspunkt 

 • Ledelsen 

 

• Hvad sker der på afdelingerne 

- Pædagogiske ledere. 

- Personalet. 

Børnehøjde. 

Voksenhøjde. 

 

• Elevrådet. 

 

• Forældre. 

Referat Orientering om Corona – vi oplever pt. en del elever og personaler, der 

bliver testet positive med Corona på afd. Kjellerup. 

Orientering om at valgfag fortsætter med blandede hold. 

Orientering om ledelsen, efter KD har fået nyt job. Vi skal på 

ledelsesseminar i uge 6. – hvor der vil blive taget stilling til ansættelse 

af ny pædagogisk leder. 

Vi har haft indflydelse på bussernes køreplaner ift. hvornår børnene har 

fri. 

Orientering om folder til de nye skolebørns forældre. 

Fra lærernes side, bliver der givet udtryk for, at det er frustrerende ikke 

at kunne få startet op på holddeling på de små afdelinger, her efter 

opstarten efter nedlukningen. 

Bilag  

 

19:00 Videre arbejde med princippet om undervisningens organisering 

Formål •  

Referat Der blev arbejdet i grupper med udformningen af princippet. På næste 

skolebestyrelsesmøde skal det skrives ind i et dokument, så princippet 

begynder at blive nedskrevet. 

 

Fra elevrådet bliver der givet udtryk for, at der ikke har været 

seksualundervisning i 2-3 år. 

Der arbejdes videre næste gang, med de noter der er lavet i de tre grupper. 

Vi finder silkeskolemail så vi kan bruge dem til at logge ind på det samme 

dokument næste gang. 

Bilag Reflektionsark fra mødet i december. 

 

20:00 Valgfag i udskolingen 

Formål •  

Referat Valgfag på 9. årgang bliver afviklet med de lærere der er på årgangen. Der kan 

være flere forskellige valgfag ad gangen på årgangen. Udbud af valgfag sker i 

samarbejde med elever og lærere. Valgfagene foregår på hele dage. 

 

På 7. og 8. årgang udbyder vi de fire obligatoriske valgfag som er HDS, musik, 

billedkunst og madkundskab. Vi går efter, at alle elever får deres første ønske 



opfyldt. Valgfagene foregår i to lektioner hver uge. Der bliver spurt til, at 8. 

årgang som skal til eksamen, og deres undervisning har været påvirket af 

Corona. Der bliver taget højde for at der har været Corona, når sensor og 

læreren skal sætte kriterierne for hvad eleven skal op i. 

Bilag https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/udskoling/valgfag 

 

 

20:20 Evt. 

  

Referat  

 

 Opsamling/næste møde 

Forslag og ønsker til næste møde/kommende møder. 

  

 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/fag-timetal-og-overgange/udskoling/valgfag

